
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 14/4/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου  
  Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
 
ΘΕΜΑ: «Δυσοίωνο το μέλλον της φέτας» 

 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση θεσσαλών κτηνοτροφών, η Πολιτεία δεν ακούει τα τελευταία 
χρόνια τον κώδωνα του κινδύνου που χτυπάνε για το μέλλον της φέτας. Θεωρούν οι ως 
άνω ότι το μέλλον του μοναδικού εθνικού προϊόντος της φέτας προβλέπεται δυσοίωνο, 
καθώς απειλείται από τη νοθεία και κατ’ επέκταση, λόγω δυσφήμισης, από την κυρίαρχη 
θέση που έχει στην αγορά. Επισημαίνουν ότι το λευκό τυρί έχει κατακλύσει την εγχώρια 
και ξένη αγορά, νόμιμα ή παράνομα, καθώς εμφανίζεται στο καταναλωτικό κοινό 
συνήθως ως φέτα. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι προβληματισμός και ανησυχία 
κυριάρχησε και στην πρόσφατη συνεδρίαση της Διεπαγγελματικής Οργάνωσης Φέτας 
(ΔΟΦ), που πραγματοποιήθηκε στο κτίριο της Περιφέρειας στη Λάρισα, όπου κοινή 
πεποίθηση όλων, κτηνοτρόφων, τυροκόμων και βιομηχάνων που τη συγκροτούν ήταν 
πως η κατάσταση έχει ξεφύγει από κάθε έλεγχο. Καταγγέλλουν οι ως άνω ότι η Πολιτεία 
δεν εισακούει τις διαμαρτυρίες του κλάδου τους σχετικά με τη φέτα και αρνείται να 
αναλάβει περαιτέρω πρωτοβουλίες για να προστατέψει την ελληνικότητα της φέτας. 
Ζητούν οι ως άνω από την Πολιτεία και τους αρμόδιους φορείς να προστατεύσουν τόσο 
τη φέτα ως εθνικό μας προϊόν, καθώς και την εθνική μας οικονομία από τη ζημιά που 
υφίσταται στις εξαγωγές, όσο και το καταναλωτικό κοινό που πληρώνει φέτα άλλα 
καταναλώνει λευκό τυρί. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα παραπάνω 
αιτήματα των ελλήνων κτηνοτρόφων προς όφελος του πρωτογενή τομέα της πατρίδας 
μας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4701

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/4/2025




